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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-09-22 § 9    

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 22 september 2020 kl. 17:30 – 18:17:56 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Kristallen 
   

 Justerat Fredagen den 25 september 2020 §§ 1-4, 9 

Omedelbar justering av §§ 5-8 tisdagen den 22 september 

 

 

  

Karin Ernlund                                                              Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V) vice ordföranden  

                   

Bo Sundin (M) 

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L) 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Suhur Salahyusuf (S) 

Ulla Sjöbergh (S) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Lina Hultman (V) för Alexandra Mattsson Åkerström (V) 

 

Ersättare 

Mikael Sundin (M) 

Karin Franck (M) 

Camilla Bergman (L) 

Mikaela Kotschack Thurn (MP) 

Hamid Ershad Sarabi (C) 

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S) 

Hassan Jama (V) 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Omar Farjani, Anna 

Maria Landewall Norfall, nämndsekreteraren Marie Norrberg, Susanne 

Olsson samt borgarrådssekreteraren Christoffer Nilsson (c).  
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

§ 9 
Övrigt 
Alexander Ojanne (S) framförde att Skolfastigheter i Stockholm 
AB (SISAB) har tagit beslut om att bygga ut Bandhagens skola 
vilket gör att fotbollsplanen intill skolan kommer försvinna. Detta 
innebär att inom en kilometers radie åt alla håll från Högdalens 
centrum, har på tre år tre stycken fotbollsplaner tagits bort. 
Vidare anser Alexander Ojanne (S) att idrottsnämnden samlat 
bör få staden att tillgodose ny yta för nya fotbollsplaner. 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att detta beror på att 
ett arrendeavtal har tecknats mellan SISAB och 
fastighetskontoret avseende fotbollsplanen. Idrottsförvaltningen 
har framfört önskemål om att efter denna period få konstgräs på 
fotbollsplanen. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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